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§ 188  2024.507 KS   
Fråga till barn- och ungdomsnämndens ordförande gällande lärare i 
fritidshem - Heidi Hankanen Ängberg (C)  
Ärendebeskrivning 
Heid Hankanen Ängberg (C) lämnar en fråga till barn- och ungdomsnämndens ordförande: 
- Stämmer det att det finns lärare i fritidshem på samtliga fritidsenheter i kommunen, alltså 
legitimerade lärare med behörighet att undervisa i fritidshem, grundskollärare med inriktning 
fritidshem eller fritidspedagog? 
- Vad anser ordförande att vi i nämnden behöver göra för att öka behörigheten på våra 
fritidshem till nivån som förvaltningen lyfte på nämndsammanträdet, att det ska finnas lärare i 
fritidshem på varje fritidshemsavdelning? 
- Är fortbildningsinsatser till befintlig personal något som kan bli aktuellt? 
 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Kommunfullmäktiges ordförande föreslår att kommunfullmäktige låter frågan ställas som en 
interpellation, då den inte uppfyller formkraven för en fråga och finner att kommunfullmäktige 
beslutar så. 
 

Beslut 
Frågan ställs som en interpellationen och lämnas till barn- och ungdomsnämndens 
ordförande för besvarande på nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
 

Expedieras till  
Barn- och ungdomsnämndens ordförande 
 

Beslutsunderlag 
• Fråga till barn- och ungdomsnämndens ordförande gällande lärare i fritidshem - Heidi 

Hankanen Ängberg (C) 
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